
BESLUITENLIJST van de openbare vergadering van de raadscommissie  

Ruimtelijke  Ontwikkelingen en Milieu op maandag 1 april 2019 (20.30 – 22.03 uur)  

  

Aanwezig:  Voorzitter de heer Eijer 
PvdA: mevrouw Sijtsma, de heer Van der Wal 

VVD: de heer Tromp, de heer Walsweer 
CDA: de heer Breeuwsma, mevrouw Reitsma 
GL: mevrouw G. Rozema, de heer Van der Honing (tot 21.42 uur) 
GBH: - 
FNP: de heer Hooijsma, de heer De Swart 
D66: mevrouw De Vries 

SP: de heer Van der Veen 
CU: heer Derks 
HL: de heer Hartsuiker 
 

Verder aanwezig: wethouder de heer Van Veen en wethouder de heer Broekhuizen 

Commissiegriffier: mevrouw Witzke 

Afwezig: de heer Kolle (HL), mevrouw de Jong (D66), de heer Steenbergen (SP), de heer Van der 

Ven (GBH) 

  

Deze vergadering is te beluisteren en te bekijken via de webcast. 

   

1. Opening   

Voorzitter de heer Eijer opent de vergadering.  

  

2. Vaststelling agenda  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3.    Besluitenlijst van de openbare vergadering van 4 februari 2019 

De besluitenlijst wordt vastgesteld. 

  

4.  Toezeggingen / LTA  

Mevrouw De Vries ziet graag dat Q1, Q2 en Q3 niet onderaan de langetermijnagenda staan maar 

geïntegreerd zijn. Daarnaast merkt zij op dat de LTA niet compleet lijkt. De griffie neemt dit mee in de 

verdere ontwikkeling van de LTA.   

  

5.  Mededelingen / ingekomen stukken  

Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken. 

   

6.  Rondvraag  

De heer Van der Veen stelt naar aanleiding van uitspraken van wethouder Van Veen in een 

krantenbericht op 20 februari over kamerverhuur een aantal vragen. Wethouder Van Veen verzoekt de 

vragen schriftelijk in te dienen. De heer Van Veen gaat hier mee akkoord.  

 

7.    Stand van zaken A32 

De programmamanager Ruimtelijke Ontwikkeling en de omgevingsmanager van Heerenveen Beter 

Bereikbaar geven een presentatie over de inrichting van het verkeer bij enkele knelpunten, onderzoek 

naar de mogelijkheid van een autotunnel onder het station door, fijnstofmetingen in de K.R. Poststraat 

en het project Heerenveen Beter Bereikbaar.  

De fracties van D66, VVD, HL, FNP, SP, GL en CDA stellen vragen.  

 

De heer Hartsuiker verzoekt de omgevingsmanager van Heerenveen Beter Bereikbaar om het 

voortgezet onderwijs in de gemeente allemaal te informeren over de werkzaamheden zodat ouders en 

leerlingen hier rekening mee kunnen houden. De omgevingsmanager gaat deze opmerking meenemen 

in de communicatie.  

 

Mevrouw Reitsma en de heer Tromp verzoeken de omgevingsmanager van Heerenveen Beter 

Bereikbaar om extra aandacht te schenken aan de rondweg Skoatterwâld in relatie tot het 

bouwverkeer dat de weg blokkeert. De omgevingsmanager gaat hier aandacht aan besteden.  

 

https://channel.royalcast.com/gemeenteheerenveen/#!/


Wethouder Van Veen zegt naar aanleiding van vragen van de FNP toe dat het rapport met de 

uitkomsten van de fijnstofmetingen in de K.R. Poststraat en het verkeersmodel dat gebruikt is voor de 

berekening van de autotunnel naar de raad wordt toegestuurd.  

 

Wethouder Van Veen zegt toe bij de provincie aandacht te vragen voor het maken van een snelle 

keuze wat betreft het busvervoer in verband met de doelstelling van emissievrij rijden.  

 

Wethouder Van Veen zegt toe de mogelijkheid van een transferium bij de McDonalds te onderzoeken 

en dit te betrekken in de mobiliteitsanalyse.  

 

8. Verkoop voormalig Medium te Aldeboarn 

De fracties van FNP, CDA, GL, VVD en PvdA stellen vragen of maken opmerkingen over het 

voorliggende raadsvoorstel.  

 

Wethouder Broekhuizen zegt toe de selectieleidraad voor de ontwikkelcompetitie voormalig Medium 

rond te sturen aan de raad. Kanttekening hierbij is wel dat de data in de leidraad niet meer actueel 

zijn in verband met de besluitvorming in de raad.  

 

De commissie adviseert dit voorstel als bespreekstuk te agenderen voor de raadsvergadering van  

15 april 2019. 

 

9. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering om 22.03 uur. 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

  

  

  


